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Protokół Nr 10/2025 

z  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 
w dniu 19 maja 2025 roku. 

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o godzinie 13.00 w SP ZOZ Przychodni Rejonowej w Złotoryi. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

• Sekretarz Miasta Złotoryja- Ewa Szczecińska- Bedryj 

• Kierownik SP ZPOZ Przychodni Rejonowej Ireneusz Żurawski 

• Radni w składzie:  

1.  Bartnicki Adam 

2.  Baranowski Artur,  

3.  Dechnik Stanisław, 

4.  Djorić Agnieszka 

5.  Maciejewski Paweł 

6.  Manowiec Beata 

7.  Markiewicz Przemysław 

8.  Miras Iwona 

9.  Stalski Mariusz 

10. Tokarz Rafał 

11. Wilczyński Waldemar 

 

        Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad Komisji. 

3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 22.04. 2025 roku. 

4. Funkcjonowanie Przychodni Rejonowej oraz ocena bezpieczeństwa zdrowia 

mieszkańców Złotoryi- sprawozdanie Kierownika przychodni Rejonowej w Złotoryi 

5. Sprawy różne 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych, powitała przybyłych do Przychodni Radnych oraz panią Sekretarz Miasta 

Złotoryja- Ewę Szczecińską- Bedryj. 

Ad. 2 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad, który został  

zaakceptowany przez Radnych obecnych na posiedzeniu.  

 



 

Ad. 3 

Protokół z Posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 

22.04.2025 roku został przekazany Radnym do zapoznania się. Radni nie zgłaszali uwag.  

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem Protokołu. Protokół został przyjęty przez Radnych 

jednogłośnie. 

 
Ad. 4 

Funkcjonowanie Przychodni Rejonowej oraz ocena bezpieczeństwa zdrowia mieszkańców 

Złotoryi- sprawozdanie Kierownika Przychodni Rejonowej w Złotoryi 

Sprawozdanie z działalności i funkcjonowania Przychodni Rejonowej w Złotoryi przedstawił 

 i omówił Kierownik Przychodni- Ireneusz Żurawski. 

W trakcie dyskusji nad przedstawionym sprawozdaniem Radni zgłosili następujące kwestie: 

• Radny Stanisław Dechnik zwrócił się z pytaniem dotyczącym sposobu realizacji  

e-recept oraz e-skierowań. 

• Radny Mariusz Stalski poruszył temat zapotrzebowania na recepty oraz liczby 

wystawianych recept w zależności od pory roku, a także zapytał o czas oczekiwania  

na ich wystawienie oraz czynniki wpływające na długość tego czasu. 

 
Ad. 5 

Sprawy różne 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała Radnym oraz zaproszonym gościom wizytację 

Przychodni w celu zapoznania się z jej strukturą organizacyjną, warunkami lokalowymi  

oraz sposobem funkcjonowania placówki w codziennej działalności. 

 
Ad.8 

Zamkniecie posiedzenia Komisji 

Przewodnicząca Komisji podziękowała Radnym oraz Pracownikom Urzędu Miejskiego   

za udział w posiedzeniu i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa 

        Zdrowia i Spraw Społecznych                                         

       Beata Manowiec 

                                                                                               

           

 

 


